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§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas 17.28 av Fysikteknologsektionens talman Oskar Jonsson.

§2 Mötets behörighet och beslutsförighet

Talman Oskar Jonsson understryker att mötet är utlyst korrekt och i tid i enlighet med stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att anse mötet behörigt och beslutförligt enligt stadgarna.

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

Sektionsmötet beslutar

att välja Marcus Johansson och Felix Dahlström till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av föredragningslista

Talman Oskar Jonsson yrkar på att justera föredragningslistan så att §5 byts ut till Val av mötessekreterare.

Sektionsmötet beslutar

att att byta ut §5 till Val av mötessekreterare i föredragningslistan.

§5 Val av mötessekreterare

Elin Gustafsson nominerar sig själv.

Sektionsmötet beslutar

att välja Elin Gustafsson till mötessekreterare.

§6 Adjungeringar

Sektionsmötet beslutar

att adjungera in Julia Mårtensson och Patrick Henriksson med närvaro och yttranderätt.
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§7 Föregående mötesprotokoll

Talman Oskar Jonsson meddelar att det föregående protokollet justerades och anslogs i tid i enlighet med
stadgan.

Sektionsmötet beslutar

att lägga det föregående protokollet till handlingarna.

§8 Meddelanden

§8a Programansvarig
Sektionsordförande Alexander Ternström för fram Julie Rowletts meddelande till sektionen. Hon hälsar att det
pågår en omläggning av masterprogram där de mindre programmen såsom Nano står inför stora förändringar
medan de större, CAS eller Physics inte berörs så mycket. Hon har också ett projekt som handlar om att få in
en slags forskningskurs under kandidaten, där man isåfall som student får hjälpa en doktorand. Till sist vill hon
göra TM mer synligt på sektionen, antingen genom att byta logga eller namn för att uppdatera sektionen.

§8b Kårledningen
Sina representerar kårledningen och har med sig meddelande. Man kan aspa kårledningen från den 22 januari,
hon uppmanar till att göra det. Det finns en ny stor skärm i kårhuset där det kommer skickas ut information.
Teknologäskning på kåren har bytt namn till SOS för att göra det tydligare vad det är, detta är för större
grupper, vill man söka egen äskning görs det via projektengagemangsäskning.
Det har förekommit mer narkotika och droger på campus, vilket kåren har nolltolerans för. Arrangörer måste vara
noga med visitering samt att närvarande inte har använt. Kåren jobbar med nya ”drogrutiner” och uppmanar
till att skicka in idéer på hur en ny rutin för droger kan se ut.

§8c Sektionsstyrelsen
Sektionsordförande Alexander Ternström informerar sektionen om att han är sig själv. Styrelsen har hållit
en workshop för att samla in sektionsaktivas åsikter till ett åsiktsprogram som skapas, i LP 3 kommer fler
workshops för gemene sektionsmedlem, sektionsstyrelsen uppmanar till att komma dit och uttrycka sina åsikter.
Vice ordförande Marcus Johansson berättar att vi troligen inte kommer få Hilbert detta läsår men det ska ske
i framtiden. Styrelsen vill ha in åsikter även på vad sektionen vill att Focus och Hilbert ska användas till.

§8d Focumateriet
Fredrik Frones och Per-Ola Gradin presenterar Safe sex-LV6. Varje person som köper läsk eller godis kommer
få en gratis kondom senare.

§9 Uppföljning av beslut

§9a Motion om klimatneutral sektion
Förra mötet tillsattes en arbetsgrupp för att räkna på sektionens utsläpp under ett kvartal och nu presenteras
vad de kommit fram till. Nils visar en graf på var våra utsläpp kommer ifrån. Han visar även en graf med olika
exempel på vad som händer om vi fortsätter som nu, om vi inte köper choklad, om vi endast köper svenska
mejeriprodukter, om vi är helt vegetariska och om alla dessa alternativ införs. För alla alternativ sjunker
utsläppen lite mer. Vice ordförande Marcus Johansson presenterar vad vi kan göra och arbetsgruppen har tre
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yrkande, att sektionen ska halvera sina utsläpp till 2027 med minskningar kontinuerligt. Ett annat alternativ
är att tillsätta en arbetsgrupp som räknar och håller koll. Det tredje är att börja klimatkompenserar 2025.
Arbetsgruppen har mestadel fokuserat på mat men en del andra poster finns även med för att se hur dessa
påverkar, exempelvis pq. Det ifrågasätts om vi kan öka arr om vi ska halvera utsläpp, gruppen svarar att detta
måste jobbas mer med. Sektionskassör Elias Rangert frågar hur vi kan klimatkompensera och om det faktiskt
fungerar. Nils Backlund svarar att det inte helt tänkt på detta men Marcus Johansson ger exempel på att vi
kan investera i solkraft. Det undras om arbetsgruppen planerar att skjuta en person per kvartal för att nolla
våra utsläpp, Sean Berglund svarar att det är ett alternativ.
Sektionskassör Elias Rangert tycker att gruppen har gjort ett bra jobb och att det finns uppoffringar vi kan
göra. Fredrik Frones tycker det är bättre att utbilda gemene man hur man kan minska sina utsläpp då sektionen
inte släpper ut så mycket. Marcus säger att julbordet släpper ut lika mycket som ett halvt kvartal ungefär. Det
har räknats på hur ofta vi behöver skjuta någon vilket är vart 14:e år och inte en gång per kvartal sades tidigare.
Denna uträkning utgick från en svensk ”medellivslängd”, Simon Benstorp funderar, med tanke på sektionens
alkoholkonsumtion, på vad vår medellivslängd egentligen är. Jakob Sjöblom menar att om alkohol subventione-
ras så kommer konsumtionen öka än mer och då sjunker medellivslängden ytterligare och vår klimatpåverkan
minskar.

Sektionsmötet beslutar

halvera sektionens utsläpp till 2027 genom att kontinuerligt minska våra utsläpp.

Sektionsmötet beslutar

tillsätta en arbetsgrupp för att bättre kartlägga vad denna arbetsgrupp kommit fram till och göra fler
beräkningar.

§10 Fastställande av beslut

§10a Avsägelser
Det föreligger inga avsägelser.

§10b Fyllnadsval
Sektionsmötet beslutar

att fastställa sektionsstyrelsens beslut att välja:

• Marcella Toft som veckobladerist i SNF.
• Alice Nordqvist som ledamot i Jämf.
• Ellen Carlsson som masteransvarig i SNF.
• Algot Lindblom som matansvarig i SNF.

§11 Inval av särskild ledamot

Julia Mårtensson ansöker om särskilt medlemskap. Hon har ett jättelångt papper som hon läser från, hon går
på data men har kommit fram till att Fysikteknologsektionen är bättre. Julia säger att hon ofta är på Focus
och vill ha access dit, hon brukar även vara med på F:s arr, bland annat dödsfysen vilken hon påstår sig har
varit på fler gånger än många F-teknologer. Hon kan tänka sig att puffa saker på sektionen.

Sektionsmötet beslutar

att att välja in Julia Mårtensson som särskild medlem.
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§12 Verksamhets- och revisionsberättelser

Inga Verksamhets- och revisionsberättelser föreligger.

§13 Propositioner

§13a Förtydligande av sektionsmedlemskap
Sektionsordförande Alexander Ternström presenterar vad propositionen betyder, det är en förtydling då stadgan
och reglementet är oklara och blandar ihop olika sorters medlemmar.

Sektionsmötet beslutar

att anta propositionen i sin helhet.

§14 Motioner

§14a FUltras
Motionärerna tyckte att det under mottagningen saknades bra hejaramsor för F, de skapade då egna och tyckte
det var kul. Det vill därför uteckla idén och ramsorna genom att skapa funktionären ”FUltras”. Med detta vill
de främja god stämning på arrangemang exempelvis F mot Data i fotboll. FUltras ska inte vara lika bra som
stora hejaklackar. ”Fultras” ska bestå av sju stycken ledamöter och dessa väljs in på sektionsmötet i LP3.
De framför egna heja ramsor och det blir en väldig stämning i HB3. De ser att säkerheten på deras arr byggs
på sunt förnuft. De har tänkt på olika poster men då det är en funktionärspost står endast antal i motionen.
Under mottagningen tänker de att ”Fultras” stöttar på andra arrangemang och visar att F-sektionen är bäst.
De har planer på en fana, en megafon, trummor och tänker diskutera detta med styret.
Det diskuteras om detta inval bör ligga i en annan läsperiod då sektionsmötet i läsperiod 3 är långt som det är.
Motionärerna är öppna för detta men isåfall finns inte ”Fultras” med på mottagningen vilket är tråkigt. Marcus
Johansson tycker vi ska välja in dem Lp3 i år så de kan vara med på mottagningen och sedan i LP1 efter det.

Sektionsmötet beslutar

att Att godta motionen i sin helhet.

§15 Personval

§15a FARM

§15a i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Emma Chan

Emma Chan Emma Chan är 22 år gammal hon går f21, har körkort och söker för att hon tycker det är kul
att nå ut till företag och att ordförande är en givande roll. Emma tror också det är kul att sitta med i styrelsen.
Hon ska dubbla FARMs omsättning genom att göra sitt bästa men hon lovar inget. Hon vill försöka få mer
företag, det ska hon göra genom att tjata. Emma ska köpa mer räkor så att räkorna inte tar slut på räkfrossan,
hon lovar att vinet inte ska ta slut. Hon har inte investerat i kryptovalutor. Emma har mer pengar än DPs
ordförande Viktor Rolf, det har hon även efter ett år i FARM.
Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.
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Sektionsmötet beslutar

att välja Emma Chan till ordförande i FARM 25.

Sektionsmötet beslutar

att utfrågningen tar slut när talman Oskar Jonsson tycker ”viben” dör ut.

§15a ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Agnes Wildt-Persson

Agnes Wildt-Persson Agnes är 20 år gammal, går f24, har körkort och söker för det känns som en rolig grej
att snacka med företag och visa vilka möjligheter vi studenter har efter studierna. Hon gör en armhävning. Det
är inte viktigt för Agnes att ha mer pengar än Emma. Hennes drömföretag på mässan är det som sektionen
helst vill ha och tycker det kan röstas om. FARM är inte helt emot att sponsra gratis skidresa. Hon vill utveckla
FARM genom att ha fler företag och bättre företag men också att se vad studenterna vill ha från FARM. Hon
kan se att det är en fördel att ta in danska företag. Agnes tror att hennes mest meriterande egenskap i FARM
är att lyssna och ta beslut.
Nu anses viben dö av talman Oskar Jonsson och Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Agnes Wildt-Persson till vice ordförande i FARM 25.

§15a iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Simon Stiller Lindskog

Simon Stiller Lindskog Simon är 19 år, går f24, och söker FARM för att han inte vill tänka på hur världen
ser ut utan FARM. Han kan inte svara på hur mycket pengar ”FUltras” kommer få av FARM. Han vill utveckla
FARM genom att få in fler företag till mässan och göra allt för att få dit företagen. Han kommer skicka någon
annan i FARM till systemet då han är under 20 år. Han ser att man kan langa alkohol till honom men han kan
inte langa. Han kommer inte hjälpa till med gemensamt jobb då han kommer bokföra. Han ska göra sitt bästa
för att inte samarbeta med företag som begår folkrättsbrott. Han tror att hans sommarjobb kommer vara till
hjälp i FARM men kan inte se det företaget på FARM-mässan. Talman Oskar Jonsson anser att viben är död
och Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Simon Stiller Lindskog till kassör i FARM 25.

§15a iv Val av 5 ledmöter

Linda Gao läser upp Valberedningens gruppnominering. Då Valberedningens nomineringar godkänts av sektions-
styrelsen och nomineringarna av förtroendeposterna valdes av mötet, väljs de gruppnominerade automatiskt in,
det vill säga: Jesper Karlsson, Isak Apelqvist, Elin Sjöberg, Gustav Steene och Gabriel Agardh.

Sektionsmötet beslutar

att adjungera mötet i en timme för mat.

Mötet återupptas 20:20
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§15b FIF

§15b i Val av ordförande

Det finns 1 sökande:

• Alfred Majberger

Alfred Majberger Alfred är 20 år gammal och går f24, han har körkort och söker FiF för att idrott är kul
och det är viktigt med träningsarr på sektionen. Han söker ordförande för att han tycker om att driva saker.
Han har inte åkt hiss på Chalmers. Alfred tycker FiF ska engagera sig mer med andra sektioner för att utveckla
FiF, detta tänker han även är bra för FUltras. Han tror att det mest utmanande under året kommer vara att
hinna med alla arr han vill. Han tror att FiF kommer att vara starkt iår. Om han får inf med pengar skulle
han arra en skidresa i två månader men tycker även Go-kart med FiF hade varit kul. Han är mest taggad på
att arra spring-arr. Ingen omkom när han var badvakt.
Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Alfred Majberger till ordförande i FIF 25.

§15b ii Val av vice ordförande

Det finns 1 sökande:

• Nickoo Sadeghi

Nickoo Sadeghi Nickoo är 19år och började f22. Hon söker FiF för att hålla i sportarr och söker vice för att
hon gillar att hålla kontakt med med andra och vill att de runt henne mår bra. Hon har åkt hiss väldigt många
gånger på Chalmers. Hon hade gärna hållit ett triathlon arr, bågskytte, beach handboll och mer. Hon uppmanar
till sunt förnuft och god gemenskap för att bihålla säkerheten på arren. Hennes favorit ord är FiF och hon gillar
inte lättlöpning. Minst två och max fem ben tror Nickoo kommer brytas i FiF iår. Hon tror att hon kommer ha
en bra förmåga att dokumentera det bra och dåliga i FiF eftersom hon suttit i Foton.
Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Nickoo Sadeghi till vice ordförande i FIF 25.

§15b iii Val av kassör

Det finns 1 sökande:

• Isabel Holmqvist

Isabel Holmqvist Isabel är 20 år gammal går f24, har körkort och söker för att det är kul att engagera sig.
Hon har åkt hiss ett antal gånger på Chalmers. Hon kan tänka sig löpningsarr för att det är billigt och tycker
FiF kanske kan arrangera en ”beermile”. Isabel gör tio armhävningar. Hon är en glutenintolerant nykterist så
hon gillar inte baguetter eller vin. Hon tycker att en fråga om skattefusk är intressant men avstår att svara
på den. Hon kan tänka sig att ge en slant till FUltras. Hon tror på optimism för att göra kassörsjobbet kul, i
jultider skulle hon lyssna på julmusik och dricka julmust samtidigt.
Linda Gao läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Isabel Holmqvist till kassör i FIF 25.
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§15b iv Val av 6 ledmöter

Det finns 8 sökande:

• Petter Rydberg

• Ludvig Lind

• John Kinander

• Erik Tjeder

• Emil Dahlberg

• Nils Olsson

• Seán Berglund

• Hugo Kindhål

Hugo Kindhål Hugo är 21 år, går f24 och har körkort. Han söker FiF för att han tycker sport är kul och vill
engagera sig i sektionens välmående. Han tyckte Lions flingor va så goda att han vill söka skidansvarig. Han
tror han kan bidra med god stämning, mycket engagemang och han är mycket hjälpsam. Innan har han hållt
på med väldigt många sporter. Hugo går på typ ett FiF-arr i veckan. Som skidansvarig vill han åka till alperna
men inte Schweiz där det är dyrt, ett drömmål är annars Japan där snön ska vara bra. Han har kommit tvåa
i ”o-ringen”. Han är öppen för skidresa till Norge och alperna och tycker det får utvärderas efter årets resa till
alperna. Personligen vill han har mer samarbeten som det med Göteborgsvarvet i år.

Seán Berglund Sean är 20 år gammal, går f23 och har körkort, han söker FiF för att engagera sig på sektionen
och FiF har väldigt stor påverkan då de har så många arr. Det är bra med en förening som varken främjar
alkohol och plugg, som post är han mest intressead av skidansvarig. Han är väldigt engagerad och driven och
vill vara en tillitsperson i FiF. Drömresemål för skidresan är Japan men ett rimligare mål är Trysil som har
funkat förut och kommer funka igen. Han kan tänka sig samarra med alla som vill arra med oss. Han har inte
gått på så många FiF-arr i år. Det största problemet med skidresa i alperna är att det är dyrare men det är
samtidigt en större upplevelse att åka till alperna. Han anser att det är lättare att åka till Norge än Frankrike.
Han ser att man kan samordna mer med andra sektioner än vad som görs nu och vill gärna göra fler stora
saker. För att göra det mer inkluderande tror han att det är viktigt att säga att man inte måste vara proffs och
hålla varierande arr. Hans största styrka är att han är ärlig vilket han anser är viktigt. Hans dröm är att åka
rullskidor till alperna vilket inte ger några utsläpp och ger bra träning.

Nils Olsson Nils är 20 år och går tm22, han söker FiF för att han gillar att träna och vill vara med och
arrangera. Han är mest intresserad av materialare och saif-ansvarig där han tror att han kan bidra med mycket
driv och argumentation till rollen. Han kan göra minst 20 armhävningar. Tidigare har hans närvaro på FiFarr
varit låg på grund av skador men nu går den uppåt. Han tror mycket handlar om bra planering och att vara
social för att få en god stämning. Han tycker FiFs funktion på sektionen är att ge ett kul sätt att umgås på och
ett bra alternativ till att exempelvis gå på sittningar. Han är väldigt löpintresserad och hade gärna satsat på
det med mer teknikträning och pulsmätare om man kan få bidrag för det, exempelvis utveckla måndagslöpen
med typ mer planer för långsiktigt träning. Han tycker det bör satsas på sporter som är populära så att det
kommer många och att ha bra framförhållning.

Emil Dahlberg Emil är 20 år och går tm23, han har körkort och brinner för träning och vill sprida glädje till
andra. Han söker främst saif eller materialansvarig. Han sitter i SNF och vet därför lite hur det funkar att arra
saker samt kan lite om gruppdynamik och vet hur det funkar att jobba i grupp. Han vill gärna hålla fäktning
eller golf med FiF. Av FiF arren han gått på så gillar han volleybollen, inte löpningen. Emil hade tyckt det var
kul att driva större projekt och få bidrag för det, exempelvis pulsmätare till löpning eller simfötter till simning.
Han anser att han är bra på att ”ligga på” men kanske inte på att smöra. Han kan göra 40 armhävningar. Han
hade hoppats på fler samarr med andra föreningar och något stort projekt liknande det med göteborgsvarvet.
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Petter Rydberg Petter är 19 år gammal och går f24, han har körkort och han söker för att få ge tillbaka
till F-sektionen dessutom så tycker han att det är viktigt med rörelse. Främst söker han PR där han har lite
erfarenhet och kan tillföra ett brinnande engagemang till att göra FiF25 till ett riktigt bra år. Han har varit
politiskt engagerad och suttit i styrelser där han varit sociala medieansvansvarig. Han har nog snittat något arr
i veckan men är beredd på betydligt mer om han skulle bli invald. Han tycker att FiF i år har gjort ett bra jobb
men han vill att FiF blir mer aktiv i ”Stories” där det finns bra funktioner. Petter kan göra 40 armhävningar.
Utöver de vanliga arr som FiF arrar så vill han lägga till något extra löppass i veckan. Han tror han kan tillföra
mycket till sociala medier där han tycker det är kul att jobba och har mycket ideér. Han gillar att jobba i grupp
men vet att det kan komma upp krockar som man måste hantera och inte ta saker personligt. Han är driven
och har en vilja att engagera som han tror kommer vara bra för FiF. Han hade korrekturläst mer än 10 gånger
men färre än 200.
Ludvig Lind Ludvig är 20 år gammal går f24 och söker FiF för att han tycker det är kul att arra idrott och
vara med på idrott. Han tycker det har varit kul att vara med på arr och även arra under aspningen. Han söker
CM och materialare, CM för att han tycker tävlingar är kul och vill arrangera dessa. Han vill ha koll på material
för att han inte tycker det verkar som en så stor arbetsbörda. Han kan tillföra mycket glädje till idrotten och
gruppen. Han kan göra 15 armhävningar och anser sig själv som snabb. Han hade velat utveckla CM traditionen
genom att ha det i bra lokaler och se vad sektionen vill ha för sporter på CM. Han har tränat judo och hade
gärna haft ett judo-arr. Han tror han kan sitta i FUltras och FiF samtidigt. Han är hyfsat akrobatiska av sig.
Han vill gärna ha CM i spökboll och volleyboll, dock är hans favorit boll badboll. Han hade gärna sett mer
närvaro på arren och hade velat driva för att få dit flera, han ser det som ett jobb för PR och tycker att man
kan PRa mer genom att till exempel gå in i föreläsningspauser.

John Kinander John är 20 år gammal, går f23 och har körkort, han tyckte aspningen var väldigt kul där man
både fick arra och gå på arr sen tycker han det är ett härligt gäng som aspat och som sitter i FiF. Han söker
främst PR men kan tänka sig vad som helst då han inte söker på grund av poster. Han tror han kan sätta in
roliga ansikten på bilder och är bra på att pusha PR. Han är mest taggad på att hålla Chalmers indoor och få
ihop något liknande med FiF. Han visar ett hopp. På senaste har han gått på så många FiF-arr han kan. Hans
dolda talang är att han kan låta som ett tåg och visar även detta. I nuläget tycker han att det borde vara fler
ansikten på bilder till FiFs Pr men han ser också att mer kan ändras. Han radar upp de hälsningsfraser några
hälsningsfraser men vill inte säga för många. Under året vill han se mer samarr med kommittéer.

Erik Tjeder Erik är 21 år gammal och går f23, han har körkort och vill söka FiF för han gillar och tycker det är
viktigt med idrott. Han vill helst vara PR ansvarig men kan också tänka sig lite annat. Erik tror han kan tillföra
glädje och om han blir vald kommer han vara engagerad. Han tror att han kan göra 30 armhävningar. Han har
inga specifika ideer på hur FiFs PR kan förbättras men tror det är viktigt att satsa på bra PR till mottagning
så man få in de nya studenterna. Han har inte varit på så många arr innan aspningen men vill därför vara med
i FiF för att bli mer engagerad och gå på mer. Om han har inf budget hade han arrat pingis för han tycker det
är väldigt kul, kanske bungy jump för att utnyttja pengarna dock vet han inte hur den riskbedömningen för det
skulle gå till. Under året hade han velat att fler går på arr och det vill han jobba med.

Sektionsmötet beslutar

att välja John Kinander, hugo Kindhål, Ludvig Lind, Sean Berglund, Emil Dahlberg och Nils Olsson till
ledamöter i FIF 25.

§15c FnollK

§15c i Val av ordförande

Det finns 3 sökande:

• Jesper Unander
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• Viktor Rolf

• Albin Schmidt

Jesper Unander Jesper är 20 år gammal och går f24, han har körkort och söker för att han under mottagning-
en hade jättekul och vill verkligen ge tillbaka och tycker det är perfekt med just FnollK. Hans favoritarr under
mottagningen var Nollan-weekend. Han ska trycka på hur viktigt det är med engagemang för att få MK att
tillåta bengaler på finalen och cheeret. Han vill utveckla FnollK genom att se vad som fungerar bra och dåligt
och sedan utvärdera efter det. Han är bra på att jobba i grupp och ta på sig ledarrollen i gruppen. Om han blir
invald lovar han att arra ett julbord för Fnollk24. Han tror att det kan vara nyttigt med styretjobbet och att
han kan lära sig mycket av det. Han tycker det är viktigt att lösa incidenter bra och även förebygga dem. Han
tycker att det är tråkigt med krockar under mottagningen men förstår att det är oundvikligt. Han kommer att
gå på DPs julbord imorgon.

Viktor Rolf Viktor är 21 år gammal, går tm23, har körkort och söker nollK för det var bättre förr. Ryktena
om att han har dålig ekonomi påstår han är falska. För att få ha bengaler på finalen kommer han ha med det
och sen be om förlåtelse. Allt var bättre förr. Det är julbord imorgon klockan 18 på focus. Han vill byta namn
på ordförande i FnollK till överste. Han tycker det låter bra att lägga nollKs budget på DPs julbord.

Albin Schmidt Albin är 21 år gammal går tm22 har inte körkort han söker för att han tycker det är kul att
stå framför sektionsmötet igen. Han kommer sitta på alla poster samtidigt och kommer därmed limea sig själv.
Han vill ändra namn till TMNollK. Ett hysteriskt skratt bryter ut i lokalen när Albin berättar sin ”catch-frase”

Thomas Arthursson läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Jesper Unander till ordförande i FnollK 25.

§15c ii Val av vice ordförande

Det finns 2 sökande:

• Joel Johannesson

• Mattis Kasemo

Joel Johannesson Joel är snart 20 år och går f23, har körkort och söker för att han ser det som ett bra
sätt att ge tillbaka till sektionen och tror att FnollK passar honom. Han tycker att det viktigast för en bra
gruppdynamik är att man har roligt tillsammans och att man har tillit till varandra. Under mottagningen kom-
mer hans catch-frase vara ”Hawk-too”. Han har varit på ett FiF arr, det var brännboll under hans mottagning.
Om han blir invald lovar han att bjuda FnollK24 på julbord. Som tidigare sektionsnörd kommer han se till
att det finns tre sektionsnördar under mottagningen. Han tror att han som boråsare inte kan bidra med något
till FnollK25, hans favorit djur som boråsare är trelleborgare. Han kan nämna alla FnollK pateter i rummet.
Han ska skrämma nollan med sin porriga mustasch, han kan även tänka sig att måla mustaschen röd. Han är
bra på att diska. Hans topp tre kandidater för djuret på nollk-märket är en neandertalare, en myra och en elefant.

Mattis Kasemo Mattis är 21 år gammal går tm23 har körkort och söker för att han tycker det finns saker
som kan justeras med mottagningen, nollan kan jobba hårdare. Han tycker vi kan skippa mottagningen och lära
Nollan att moppa, lyssna på händig och göra sitt nollanstäd bra. Han demonstrerar sin moppteknik med en
pekpinne. Han ser att det ska vara tydligt vad som krävs av nollan både under mottagningen och aspningen.
Han påpekar att det kommer vara julbord imorgon klockan sex på focus.
Thomas Arthursson läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Joel Johannesson till vice ordförande i FnollK 25.
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§15c iii Val av kassör

Det finns 3 sökande:

• Christoffer Udén

• Walter Pettersson

• Matilda Hellström

Christoffer Udén Christoffer är 20 år, började f24 och söker för att det är kul att arra mottagning. Hans
ekonomi är bra eller dålig beroende på synsätt. Ur ekonomisk synpunkt så tycker han det är viktigt att satsa
på det som Nollan tycker är kul men även det som är kul att arra. Han vill lägga tillräcklig budget på arret
”Så-patetiskt”. Han gillar krypto. Han är inte politiker även om hans svar är väldigt vaga. Han gillar sin bror.
Han vill inte svara på andra frågor om julbord än att han kan arra ett för FnollK24. Han är inte den första 666
som sitter i nollk. Den bästa pateten är hans bror, ABS, och han söker inte Info för att hans bror satt som det.
Walter Pettersson Walter går f24 har körkort och tittade nyligen på the wolf of wallstreet och har därefter
blivit pengakåt. Imorgon så vet han att det blir julbord. Han tar med sig några få lärdomar från Wolf och
Wallstreet däribland att ”FBi är grisar”. Han är en räv på fler än ett sätt. Han vill inte uttala sig om kontakter
på Säpo.
Matilda Hellström Matilda är 22 år gammal, hon läser Cas första året och har körkort. Hon söker för att
det var bättre förr när bussar inte bokades, mer specifikt år 23 när Nollan även städade focus. Hon tycker att
Mattis förklarade bra varför det var bättre förr. Hon kan nämna alla fnollK-pateter i rummet. Hon kan tänka
sig att söka DP om hon nu blir invald till fnollK igen. Imorgon är det julbord på Focus och hon uppmanar alla
att komma dit. Hon tänker ge alla pengar till DP, vi har mycket att se fram emot.
Thomas Arthursson läser upp Valberedningens nominering.

Sektionsmötet beslutar

att välja Christoffer Udén till kassör i FnollK 25.

§15c iv Val av 4 ledmöter

Thomas Arthursson läser upp Valberedningens gruppnominering. Då Valberedningens nomineringar godkänts
av sektionsstyrelsen och då deras nomineringar av förtroendeposterna valdes av mötet, väljs de gruppnominerade
automatiskt in, det vill säga: Munira Yasin, Andreas Törnkvist, Anna-Clara Eloff, Philip Kappel Cursaz.

§16 Övriga frågor

Inga övriga frågor föreligger.

§17 Dumvästutdelning

Nomineringarna är som följer:

• Axel Diaz Idenfors nomineras av Markus Dalmyr.
Nominerar för att han tog med sig egen dryck till rotary pub (råttan) och bestämde sig att dricka den,
pompom chokladboll cider, med motivationen den finns inte på menyn, man måste ju prova dennaöch
inom 5 min blir utslängd från rotary pub. Äv alla cider väljer du just denna-Joel

• Nils Backlund nomineras av Fredrik Frones. Han stavade fel på dumvästnominering.
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• Viktor Rolf nomineras av Mattis Kasemo.
DP skulle på affärsresa i annat land men de som vaknade på morgonen missade bussen och färjan och
därmed affärsresan, pengar rätt ner i sjön så att säga.

• Talmanspresediet nomineras av Atlas.
Talmanspresidiet som vill att vi ska ha ett svagt FiF iår eftersom de inte tillåts att göra armhävningar.

• Lena Staniewicz nomineras av övriga i DP.
Lena skriver i chatten till styret och frågar vad som är kaffebudgeten och får svar 1000 kronor. Trots detta
köper hon kaffe för 3000 kronor som nu inte går att retunera.

Sektionsmötet beslutar

att Axel Diaz Idenfors var dummast.

Efter noggrann jämförelse med föregående dumvästinnehavare Max Green går mötet till beslut.

Sektionsmötet beslutar

att ge Axel Diaz Idenfors Dumvästen.

§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas av talman Oskar Jonsson kl 00:06.
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Signaturer

En signatur på den här sidan avser hela sektionsmötesprotokollet 24/25:SEKT–02. Det sker elektroniskt via
digitalt ID och de elektroniska signaturerna återfinns i slutet av detta dokument. Kontakta talmanspresidiet på
talmanspresidiet@ftek.se vid kontroll eller övriga frågor.

Oskar Jonsson
Talman

Markus Johansson
Justerare

Elin Gustafsson
Sekreterare

Felix Dahlström
Justerare
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Sektionsstyrelsen
Proposition

Stadgeförtydligande av sektionsmedlemskap
28 november 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition - Stadgeförtydligande av sektionsmedlemskap

Bakgrund

Sektionsstyrelsen upplystes nyligen om en tvetydighet i reglementet ang̊aende vem som anses vara sek-
tionsmedlem i stadgan och reglementet. Eftersom att alumner har en egen paragraf (§2.5) under §2
Medlemskap och det aldrig har definierats vilka typer av medlemskap vi menar med orden medlem och
sektionsmedlem kan man i nuläget tolka stadgan som att alumner är sektionsmedlemmar, vilket styrelsen
inte anser vara fallet. För att förtydliga stadgan har vi n̊agra förslag p̊a stadge- och reglementesändringar.

Först och främst anser inte vi att alumner behöver definieras i stadgan eftersom sektionen i övriga
styrdokument inte använder definitionen. Därför kan vi stryka hela §2.5 och d̊a bli av med tvetydigheten
kring alumner och sektionsmedlemskap. I samband med detta vill vi ocks̊a ändra §2.1.1 för att likt k̊arens
stadgar definiera vad som menas med begreppen medlem och sektionsmedlem i övriga styrdokument.

Ändringarna till §2.3.2 och §4.5.3 är ett försök att göra stadgan mer uniform där medlem används som
regel istället för sektionsmedlem, undantaget fr̊an detta är §11 Intresseföreningar, där begreppet sektions-
medlem används för att särskilja mellan sektionens medlemmar och intresseföreningearnas medlemmar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att ändra §2.1.1 i stadgan till:

Sektionen har ordinarie medlemmar, hedersmedlemmar, seniormedlemmar, alumner och särskilda
medlemmar. Med medlem och sektionsmedlem avses i stadga och reglemente, där inget
annat anges, ovannämnda medlemmar.

att ändra §2.3.2 i stadgan till:

Till hedersmedlem kan kallas nu levande person som främjat sektionen, teknologerna vid dess pro-
gram, ämnesomr̊adet fysik eller matematik; eller p̊a annat sätt tillförskansat sig sektionsmedlemmarnas
medlemmarnas vördnad och respekt.

att ta bort §2.5 i stadgan samt dess underpunkt §2.5.1:

Alumn är den som avlagt master- eller civilingenjörsexamen som ordinarie medlem av sektionen.

att byta §2.6 i stadgan till §2.5 och dess underparagrafer motsvarande detta.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Stadgeförtydligande av sektionsmedlemskap
28 november 2024

att ändra §4.5.3 i stadgan till:

Överklagan gällande sektionens styrdokument framställs av sektionsmedlem medlem till k̊arfullmäktige,
och om det gäller sektionsstyrelsebeslut även sektionsmötet.

att ändra §5.5.5 i stadgan till:

Undantag fr̊an beslutsordningen finns i §2.3.4, §2.3.7, §2.6.3 §2.5.3, §3.1.2, §4.4.14, §5.5.10, §15.2.2,
§15.2.4 och §16.1.1.



Motion om FUltras Otto Nyström m. fl.

Motion om
FUltras

Otto Nyström m. fl.1

Bakgrund

Inom Chalmers tekniska högskola finns en stark tradition av gemenskap och sektionskänsla, där
varje sektion med stolthet bär sitt namn och sina färger. Sektionen för Teknisk Fysik och Tek-
nisk matematik är inget undantag, och genom åren har vi g̊ang p̊a g̊ang visat upp en hög grad
av engagemang och framst̊aende prestationer, b̊ade inom akademiska och sociala sammanhang.
Emellertid har det, särskilt under årets mottagningsperiod, uppmärksammats att v̊ar sektion
saknar en organiserad samlingspunkt för att kanalisera den entusiasm och anda som m̊anga av
v̊ara medlemmar uttrycker i samband med olika idrottsliga och tävlingsinriktade tillställningar
utöver FIFs engagemang. Detta har särskilt framkommit under finalen av mottagningen, där
n̊agra av de nyantagna studenterna (Nollan) noterade att F-sektionen l̊ag efter när det gäller den
högljudda och samlande hejarklack som andra sektioner ofta visade prov p̊a.

Ur detta engagemang föddes tanken att inrätta en funktionär som p̊a ett b̊ade engagerat och
ansvarsfullt sätt kan bidra till att stärka F-sektionens närvaro i dessa sammanhang. Detta initi-
ativ, benämnt ”Ultras”, syftar till att främja och organisera en kultur av stöd och positiv energi
vid sektionens representation i evenemang s̊asom Chalmersmästerskapen, fotbollsmatcher mot
andra sektioner – exempelvis mot Datateknik – samt andra idrottsliga och kulturella möten där
en aktiv närvaro kan bidra till att lyfta sektionens anseende och sammanh̊allning.

Det är viktigt att understryka att FUltras inte är avsett att vara en traditionell hejarklack i
ordets enklaste bemärkelse. Istället ämnar funktionären att uppn̊a en balans mellan sofistike-
rad entusiasm och strategisk pepp. Medlemmarna i FUltras förväntas engagera sig genom att
utveckla ramsor och s̊anger – delvis inspirerade av andra sektioners melodier och texter, men
alltid med en unik F-sektionsprägel. P̊a detta sätt kan föreningen bidra till att skapa en stolt
och distinkt identitet som ytterligare förankrar F-sektionens position inom Chalmers studentliv.

Genom en strukturerad och ansvarsfull organisation hoppas vi kunna uppmuntra fler att del-
ta och samtidigt säkerställa att v̊art deltagande sker p̊a ett sätt som främjar sektionens goda
rykte. FUltras kommer att verka för att skapa en inkluderande och engagerad atmosfär som inte
bara stärker banden inom sektionen, utan ocks̊a skapar positiva upplevelser för hela Chalmers
studentk̊ar och dess olika sektioner.

1Motionärerna är Otto Nyström, Atlas Edén, Albin Hagstedt, Jesper Karlsson, Simon Stiller Lindskog, Ludvig
Ling, Hugo Kindborn
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Motion om FUltras Otto Nyström m. fl.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar motionärerna

att ändra §7.1.1 i reglementet till:
Sektionens funktionärer är:
• Finform
• S̊angförmännen
• Revisorer
• Dragos
• Fanfareriet
• Bilnissar
• Blodgruppen
• Kräldjursv̊ardare
• Dumvästinnehavare
• Bakisclubben
• Spidera
• Sektionsnörd
• Piff och Puff
• Mastermottagningsansvarig
• Växteriet
• FUltras

att lägga till följande som §7.16 i reglementet:
FUltras

att lägga till följande som §7.16.1 i reglementet:
FUltras syfte är att leda åsk̊adarklackens engagemang vid arrangemang där sektionen del-
tar.

att lägga till följande som §7.16.2 i reglementet:
FUltras är till antalet 7.

att ändra §2.1.5 i reglementet till:
Det åligger dessutom sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod 3 välja
• Bakisclubben
• Bilnissar
• Blodgrupp
• Fabiola
• Fanfareri
• Finform
• Foton
• Game Boy
• Mastermottagningsansvarig
• Piff och Puff
• Spidera
• S̊angförmän
• FUltras

att sektionsstyrelsen i samr̊ad med motionärerna ska ta fram en arbetsordning för FUltras som
ska läggas till i sektionens arbetsbeskrivningar.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - FUltras

2024-12-05

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - FUltras

Bakgrund

Sektionsstyrelsen tycker att det är ett kul initiativ av motionärerna och h̊aller med dem i att ha en
hejarklack p̊a sektionen hade varit roligt. Vi tycker även det är kul att se ett engagemang av motionärerna
och att de skrivit en s̊adan väl genomtänkt motion. För att komma p̊a mer exakt vad FUltras kan göra
uppmuntrar sektionsstyrelsen motionärerna att ha en diskussion med FIF kring vilka arr som det hade
passat att ha en hejarklack p̊a.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.
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